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Vragen van het lid Markuszower (PVV) aan de Minister voor 
Rechtsbescherming over antwoorden op eerdere vragen inzake het bericht 
«Tbs’er verdacht van verkrachting medewerkster» (ingezonden 2 november 
2018). 

Vraag 1
Bent u bereid elk jaar de DJI-incidentenmonitor te sturen naar de Kamer?1 Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat delicten zoals bedreiging, mishandeling en verkrach-
ting gepleegd door tbs’er tegen personeel van tbs-klinieken in het Wetboek 
van Strafrecht staan en dat u deze delicten daarom achteraf kunt registreren 
en opnemen in de DJI-incidenten monitor? Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent 
u alsnog bereid de delicten gepleegd door tbs’ers tegen personeel te 
registreren in de DJI-incidentenmonitor? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Controleert u of een tbs-kliniek aangifte doet tegen een tbs’er in geval van 
een incident met een tbs’er? Zo nee, waarom niet? Hoe weet u in dat geval of 
alle delicten opgenomen worden in de DJI-incidentenmonitor? 

Vraag 4
Kunt u toezeggen dat iedere tbs’er die een strafbaar feit pleegt altijd voor dat 
feit wordt vervolgd?

1 https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/kamerstukken/2018/10/31/
antwoorden-kamervragen-over-het-bericht-tbs-er-verdacht-van-verkrachting-medewerkster/
antwoorden-kamervragen-over-het-bericht-tbs-er-verdacht-van-verkrachting-medewerkster.pdf

 
 
 
 
kv-tk-2018Z19937
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen


